

OUR QUARTERLY SPECIALS!

每季新出炉

Available only for a limited time!

速速来尝鲜!



\$9.00

FORTUNE ROASTED CHICKEN RICE 鸿运顺意烧鸡饭

From the golden skin to the juicy meat permeated with the chicken's savoury oil, every spoonful with the fragrant rice is addictive and SHIOK!

烧鸡饭一直是马来西亚和新加坡小贩最受大众喜爱的美食，香嫩的鸡肉加上自调酱油在搭配香喷喷的鸡饭，非常美味可口。

Get this at Central Cashier/Kiosk Order/Mobile Online order
摊位：中央收银处订购或线上订购

EMPEROR HERBAL CHICKEN LEG 富贵好运药材鸡腿

Both nutritious and delicious, one bite into the fork-tender meat and the flavour from the herbal broth will make your tummy smile.

富贵鸡腿肉肉质细嫩，配以多种中式药材隔水蒸炖，滋味鲜美，并富有营养，有滋补养身的作用。

Get this at Central Cashier/Kiosk/Assam Curry Fish Head (Online Order)
摊位：中央收银处订购或线上订购请选择亚参咖喱鱼头

\$9.00



JOYFUL BUBUR CHA CHA 喜乐缤纷摩摩喳喳

Your tastebuds will go cha-cha-cha with this warm Nyonya dessert of fragrant coconut cream, sago pearls, sweet potato, tapioca jelly and yam.

摩摩喳喳是非常道地的娘惹糖水，软糯番薯透明沙谷米，红绿色薯粉团和芋头一起煮，单看那五彩缤纷的卖相，就叫人食欲大增。

Get this at Petaling Jaya Toast & Drinks/Old Time Desserts (Online order)
摊位：八打灵再也吐司及饮品订购或线上订购请选择怀旧甜品

\$6.00

\$6.00

PROSPERITY GOLDEN SPARKLING DRINK 吉祥如意气泡特调

Sparkling with a delightful mouthfeel, each sip of this golden liquid will perk you up with the sweetness of passion fruit and the sourness of lime.

微气泡口感，独特的微刺激感挑逗舌尖，其百香果风味的爽口酸甜感有别于其他气泡饮，口齿留香的味道令人意犹未尽。

Get this at Petaling Jaya Toast & Drinks
摊位：八打灵再也吐司及饮品

